
UMS Verksamhetsplan 2017  
Utprickningskommittéer  

UMS kommer att köpa in tjänster från flera aktörer för utprickning av farleder, bland 
från Sjöfartsverket & Sjöräddningen. UMS har också egna utprickningskommittéer, 
dock måste man röja alla enslinjer som klubben ha ansvar för. 

UMS Nytt 

Ny aktör har tagit över UMS nytt (Nittio 5 Noll 9 Marknadskommunikation AB) och 
kommittén jobbar vidare med klubbtidningen. 

Norra bryggan 
Måste renoveras och kompletteras med nya förankringar och Elstolpar. 

Klubbstugan  

Normalt underhåll på klubbstugan samt på önskelistan står även nya fönster som 
kommer att bytas ut på samtliga ställen, UMS har en entreprenör som genomför 
fönsterbytet i klubblokalen. 

Ström 

UMS har tagit ett större ansvar för att utveckla Ströms Marina samt att UMS har en 
styrelserepresentant i SMEF styrelse och att SMEF har en representant i UMS 
styrelse. I Ström pågår ett reparationsarbete av större omfattning för att rädda 
befintlig sjöbod och Stenpiren m.m. och Ström har fått tillstånd att påla runt 
stenkistan av Miljö & hälsoskyddsnämnden i Umeå kommun.  Skogsägarna kommer 
att ta ned skog på område för att kunna ha till stockar för pålningen av stenkistan. 

UMS Hemsida  

Hemsidan har utvecklas positivt under 2016. Den kommer att vara mobil-anpassad. 
Vi har nu en webbmaster som jobbar med UMS hemsida, Bengt Hallberg och 
styrelsen som ansvarar så att hemsidan skall vara uppdaterad. 

UMS program 2017  

Förslag på program kommer att finns på UMS hemsida för våren 2017 
kompletterande program kommer efter att UMS haft sitt årsmöte i januari. Styrelsen 
och programkommittén kommer med förslag. 

UMS kommer att undersöka om att få en bättre leverantör av 4G med en router och 
kanske en repeter för att förlänga signalen på bryggorna i Simphamn.                    
UMS medlemmar kommer att få en medlemsdekal att sätta på båten för 2017 

Styrelsen


